
 خطاب طلب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة أسمنت المنطقة الجنوبية 

 م 12/2026/ 31م وتنتهي في 01/01/2024للدورة القادمة التي تبدأ في 

 

 

 المحترمين       لجنة الترشيحات والمكافآت   – السادة / شركة أسمنت المنطقة الجنوبية 

 ،،، السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

في الترشححح لعضححوية مجلس إدارة شححركة أسححمنت المنطقة الجنوبية    بطلبيأدناه، أتقدم    وقعالمأنا  

م، متضحححححمنحا  كحافحة النمحا   2026/ 31/12م وتنتهي في  01/01/2024لحدورتحه القحادمحة التي تبحدأ في  

 على موقع السوق المالية السعودية )تداول(. المنشور والوثائق والبيانات المشار إليها في إعلان الشركة

وبه ا أتعهد وأنا بكامل أهليتي المعتبرة شحرعا  ونااما  أنه في حال انتخابي لعضحوية المجلس بالقيام  

بواجباتي ومسحوولياتي بخخلا  وأمانه واللتاام بكافة اننامة واللوائح والضوابط واججرااات والسياسات 

توجيه سياسات وأعمال الشركة وحضور اجتماعات المعمول بها، وأن أخص  الوقت الكافي للمساهمة في  

مجلس اجدارة، واللجان التي أكون عضحححوا  فيها، وأن أوده مهامي باسحححتقلالية تامة، وبما يحقق مصحححالح 

 الشركة.

 كما أقر بما يلي:

أنه لم يسحبق إدانتي بعمل مخل بالشحرأ أو بانمانة أو مخالأ لظنامة واللوائح في المملكة العربية   .1

 السعودية أو في أه بلد آخر.

 أني مستوفي لمعايير العضوية الواردة في سياسات ومعايير العضوية في مجلس اجدارة. .2

أن المعلومات والتواقيع الواردة في طلب الترشححح صحححيحة. وأوافق على إخضححا  طلبي للمراجعة  .3

والتدقيق والتحقق من قبل أطراأ أخرى. وأنه سحيتم اسحقاط حقي في الترشحح في حال مخال ته نه 

من الضحوابط واججرااات الخاصحة بعضحوية مجلس إدارة الشحركات المسحاهمة السحارية. دون قيد أو 

 شرط.
إ ا ثبت خلاأ ما ورد في ه ا الخطاب أو في المسححححتندات المرفقة فسححححيتم اسححححقاط ترشححححيحي أو  .4

عضحححويتي في المجلس واللجان التي أشحححيل عضحححويتها. كما يجوا للشحححركة أن تطالبني بالتعوي  

 المناسب.

 السم الرباعي:......................................................................... 

 رقم السجل المدني:..................................................................... 

 )أو رقم اجقامة أو جواا الس ر ليير السعوديين( 

 

 التوقيع: 

 

 

 

 



A letter requesting nomination for membership in the Board of Directors of the 

Southern Region Cement Company 

For the next session, which begins on 01/01/2024 and ends on 12/31/2026 

 

Gentlemen/Southern Region Cement Company - Respected Nominations and Remuneration 

Committee 

 

I, the undersigned, submit my application to run for membership in the Board of Directors of 

the Southern Province Cement Company for its next session, which begins on 01/01/2024 and 

ends on 12/31/2026, including all forms, documents and data referred to in the company’s 

announcement published on the Saudi Stock Exchange website (Tadawul). 

With this, I pledge, in my full capacity as considered legally, that if I am elected to the Board of 

Directors, I will carry out my duties and responsibilities sincerely and honestly and adhere to 

all applicable rules, regulations, controls, procedures and policies, and that I will devote 

sufficient time to contribute to directing the policies and actions of the company and attend 

the meetings of the Board of Directors and the committees of which I am a member. I shall 

perform my duties with complete independence and in a manner that achieves the company’s 

interests . 

I also acknowledged the following : 

1. That I have never been convicted of an act that is dishonorable or dishonest, or that violates 

the laws and regulations in the Kingdom of Saudi Arabia or in any other country . 

2. I meet the membership criteria contained in the policies and standards for membership in 

the Board of Directors . 

3.The information and signatures contained in the nomination application are correct. I agree 

to subject my application to review, audit and verification by third parties. My right to 

nominate will be revoked if it violates any of the applicable controls and procedures for 

membership in the Board of Directors of joint stock companies. Unconditionally . 

4. If it is proven otherwise than what is stated in this letter or in the attached documents, my 

candidacy or membership in the Council and the committees of which I am a member will be 

revoked. The company may also demand appropriate compensation from me . 

 

Full name ............................................: ..........................  

No. civil registry ..............................................: .......................  

(Or residence or passport number for non-Saudis) 

 

signature : 


